
Protokół nr 2/2011 cz. III 

Z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Gminy 

Rady Miejskiej w Ząbkowicach Śląskich 

Odbytej w dniu 23 luty 2011 roku 

 

Godzina rozpoczęcia obrad: 10.00 

Godzina zakończenia obrad: 11.00 

Miejsce obrad: Sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Ząbkowicach Śląskich 

 

W komisji udział wzięli:  

Zdzisław Burnat    Przewodniczący Komisji 

Janusz Labok    Zastępca Przewodniczącego 

Ryszard Pawłowski   Sekretarz Komisji 

Franciszek Gawęda   Członek 

Stanisław Susz    Członek 

Bogdan Tkaczyński   Członek 

 

Ponadto uczestniczyli: 

Burmistrz     Marcin Orzeszek 

Wiceburmistrz    Ewa Figzał 

Skarbnik     Bożena Kurczyna 

Kierownik Wydziału Edukacji  Maria Pater 

Dyrektorzy Szkół Podstawowych 

Dyrektorzy Gimnazjum 



Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Gminy 
Zdzisław Burnat powitał wszystkich zebranych na dzisiejszym posiedzeniu i 
przedstawiła PORZĄDEK OBRAD: 

1.     Przyjęcie porządku obrad.  

2.     Propozycja zmian finansowych w budżecie Gminy rok 2011 w zakresie 

oświaty na rok 2011. 

3.     Sprawy różne.  

4.     Zakończenie obrad.  

 

Ad. 1. Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 2. Propozycja zmian finansowych w budżecie Gminy rok 2011 w zakresie 

oświaty na rok 2011. 

 

Burmistrz Marcin Orzeszek jako organ nie przedłożę Radzie Miejskiej żadnej 
uchwały dotyczącej likwidacji placówki oświatowej czyli szkoły lub przedszkola. 
Sieć szkolna, sieć oświatowa w gminie Ząbkowice Śląskie w roku 2011-2012 będzie 
wyglądała na takim samym poziomie organizacyjnym jak jest w tej chwili.  

 

Wiceburmistrz Ewa Figzał propozycja oszczędnościowa, która została skierowana 
do Dyrektorów poszczególnych placówek jest w dalszym ciągu aktualna. W związku 
z tym, że Dyrektorzy opracowali swoje informacje, które nie korelowały z 
wysokością wydatków przyznanym poszczególnym jednostkom oświatowym, 
wydział pani Kierownik opracował założenia do arkusza organizacyjnego jednostek 
oświatowych. Założenia te do opracowania arkusza organizacyjnego na kolejny rok 
szkolny proszę o przedstawienie panią Kierownik tych założeń. To co proponujemy 
jest trudna propozycją. Na pewno o tych trudnościach będzie mówiła pani Skarbnik. 
Idea jest jedna zachować system oświaty w strukturze, który jest oraz nie wpiąć się w 
niepokój społeczny, który obserwujemy na zewnątrz i w przyszłości pragmatycznie 
przystąpić do drugiego etapu restrukturyzacji oświaty w naszej gminie Ząbkowice 
Śląskie.  

 



Kierownik Wydziału Edukacji Maria Pater przedstawiła założenia do opracowania 
nowego arkusza organizacyjnego na kolejny rok szkolny od 1 września 2011- 2012 
roku (założenia do opracowania arkusza organizacyjnego stanowi załącznik do 
protokołu).  

 

Skarbnik Bożena Kurczyna przedstawiła sytuacje finansową Gminy w roku 2011.  

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1 Andrzej Popławski przedstawił informację na 
temat kosztów utrzymania w roku 2011 w odniesieniu do propozycji 
przedstawionych na Komisji Oświaty w dniu 14 luty 2011 roku (informację na temat 
kosztów utrzymania w roku 2011 stanowi załącznik do protokołu). 

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2 Jarosław Machnik przedstawił informację na 
temat kosztów utrzymania w roku 2011 w odniesieniu do propozycji 
przedstawionych na Komisji Oświaty w dniu 14 luty 2011 roku (informację na temat 
kosztów utrzymania w roku 2011 stanowi załącznik do protokołu). 

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 3 Bogusława Raba przedstawiła informację na 
temat kosztów utrzymania w roku 2011 w odniesieniu do propozycji 
przedstawionych na Komisji Oświaty w dniu 14 luty 2011 roku (informację na temat 
kosztów utrzymania w roku 2011 stanowi załącznik do protokołu). 

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej  z Oddziałem Przedszkolnym w Stolcu Aneta Łęska 

przedstawiła informację na temat kosztów utrzymania w roku 2011 w odniesieniu do 
propozycji przedstawionych na Komisji Oświaty w dniu 14 luty 2011 roku 
(informację na temat kosztów utrzymania w roku 2011 stanowi załącznik do 
protokołu). 

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej  z Oddziałem Przedszkolnym w Zwróconej  Joanna 

Tofel przedstawiła informację na temat kosztów utrzymania w roku 2011 w 
odniesieniu do propozycji przedstawionych na Komisji Oświaty w dniu 14 luty 2011 
roku (informację na temat kosztów utrzymania w roku 2011 stanowi załącznik do 
protokołu). 



Dyrektor Szkoły Podstawowej w Braszowicach Jerzy Kacik przedstawił informację 
na temat kosztów utrzymania w roku 2011 w odniesieniu do propozycji 
przedstawionych na Komisji Oświaty w dniu 14 luty 2011 roku (informację na temat 
kosztów utrzymania w roku 2011 stanowi załącznik do protokołu). 

 

Dyrektor Przedszkola Publicznego nr 1 Beata Mrozek przedstawiła informację na 
temat kosztów utrzymania w roku 2011 w odniesieniu do propozycji 
przedstawionych na Komisji Oświaty w dniu 14 luty 2011 roku (informację na temat 
kosztów utrzymania w roku 2011 stanowi załącznik do protokołu). 

 

Dyrektor Przedszkola Publicznego nr 2 Aneta Jarema przedstawiła informację na 
temat kosztów utrzymania w roku 2011 w odniesieniu do propozycji 
przedstawionych na Komisji Oświaty w dniu 14 luty 2011 roku (informację na temat 
kosztów utrzymania w roku 2011 stanowi załącznik do protokołu). 

 

Dyrektor Przedszkola Publicznego nr 4 Małgorzata Stachnik przedstawiła 
informację na temat kosztów utrzymania w roku 2011 w odniesieniu do propozycji 
przedstawionych na Komisji Oświaty w dniu 14 luty 2011 roku (informację na temat 
kosztów utrzymania w roku 2011 stanowi załącznik do protokołu). 

 

Dyrektor Przedszkola Publicznego nr 5 Grażyna Zawadzka przedstawiła 
informację na temat kosztów utrzymania w roku 2011 w odniesieniu do propozycji 
przedstawionych na Komisji Oświaty w dniu 14 luty 2011 roku (informację na temat 
kosztów utrzymania w roku 2011 stanowi załącznik do protokołu). 

 

Dyrektor Przedszkola Publicznego w Szklarach Dorota Wilczewska przedstawiła 
informację na temat kosztów utrzymania w roku 2011 w odniesieniu do propozycji 
przedstawionych na Komisji Oświaty w dniu 14 luty 2011 roku (informację na temat 
kosztów utrzymania w roku 2011 stanowi załącznik do protokołu). 

 

Dyrektor Publicznego Gimnazjum nr 1 Andrzej Raba przedstawiła informację na 
temat kosztów utrzymania w roku 2011 w odniesieniu do propozycji 
przedstawionych na Komisji Oświaty w dniu 14 luty 2011 roku (informację na temat 
kosztów utrzymania w roku 2011 stanowi załącznik do protokołu). 



Dyrektor Publicznego Gimnazjum nr 2 Danuta Tracz przedstawiła informację na 
temat kosztów utrzymania w roku 2011 w odniesieniu do propozycji 
przedstawionych na Komisji Oświaty w dniu 14 luty 2011 roku (informację na temat 
kosztów utrzymania w roku 2011 stanowi załącznik do protokołu). 

 

Wiceburmistrz Ewa Figzał chciałabym podkreślić tutaj jedną rzecz abyśmy wiedzieli 
jaka jest sytuacja bazowa dla tych  zmian, które proponujemy tutaj jako organ 
prowadzący. Te zmiany nie wynikają z dobrobytu finansowego ale z niedoboru 
finansowego. Chciałabym podkreślić, że próbujemy od 3 miesięcy zająć się 
pierwszym etapem reformy oświaty, który to etap wykazuje usilne niedobory 
finansowe w tej branży, o których to niedoborach mówiła pani Skarbnik jeszcze w 
poprzedniej kadencji. Chcę podkreślić, że te zmiany nie robimy dla samych zmian 
tylko dlatego aby zachować struktury oświatowe, które na ten moment występują w 
naszej Gminie i żeby zreformować cały system. Chciałabym podać obszary, które nie 
są tragiczne w stosunku do tego co się dzieje na zewnątrz. Państwo w swoich 
wypowiedzieć powołujecie się na różnego rodzaju wskaźniki, różnego rodzaju cyfry, 
które ulegały zmianą w momencie pracy nad konsolidacja nad zmianami w tym 
budżecie. Jeżeli chodzi o znormalizowanie wysokości uczniów w klasie, robiliśmy 
zestawienia, symulację. Jak słyszeliście organy prowadzące nawet naszego Powiatu 
żądają tworzenia 30 osobowych klas i większych po to żeby system funkcjonował. Te 
zmiany, które proponujemy, proponujemy po to, żeby dokonać reformy naszej 
oświaty a nie po to aby kogoś skrzywdzić.      

 

Ad. 3. Sprawy różne.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Gminy 

Zdzisław Burnat przedstawił projekt uchwały Powiatu Ząbkowickiego w sprawie 
likwidacji Powiatowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Ząbkowicach Śląskich. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały dotyczący zmiany w 
uchwale, która regulowała regulaminem przyznawanie dodatku i wynagrodzenia 
dla nauczycieli. Stwierdzam, że Komisja jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.        
W związku z wyczerpaniem punktów porządku obrad zamykam posiedzenie obrad. 

  
Protokołowała  
Sylwia Mielnik                                                                       Przewodniczący Komisji 

                                                                                                           Zdzisław Burnat 


